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Kerteminde den 24. november 2022 

 
 
 
 
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
torsdag den 1. december 2022  

 
 
  
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet er godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 
Har deltaget i elevrådsdag sammen med øvrige elevråd på skolerne i Kerteminde. Temaet 
var klima og bæredygtighed. 
Til skolernes motionsdag kom der ca. 20.000 kr. ind.  
Alle klasser har haft mulighed for at komme med forslag til elevrådet. 
Elevrådet laver en prioritering af, hvad der kan lade sig gøre ud fra beløbet. 
 
I forhold til Uge 6 har elevrådet drøftet at der gerne må være mere fokus på kønsidentitet, 
seksualitet og det at være anderledes. Ønsker at få besøg fra Sex og Samfund eller anden 
til at sætte fokus på emnet. 
 
Til morgensamling kunne tema godt være  WM i Qatar, Fodboldlegenderne, Geografi, se 
film, Et nyt dyr, 1. og 2. Verdenskrig, Planetearth. De vil gerne synge og vil gerne synge 
Tinka. 
 
Kommunen har valgt at etablere et Ungebyråd, hvor forperson og næstforperson fra 
elevrådet er repræsentanter fra vores skole. Der er konstituerende møde den 13/12. 
 
Elevrådet bedes drøfte Arlaautomaten. Skal vi stadig have den. Hvad synes man om 
indhold.  
  

3. Opfølgning på kurset 
Tager vi på næste møde. 
 

4. ”Ud i byen” ordning 7.-9. årgang 
Udfordringen blev drøftet. Der er delte meninger om hvorvidt ændringen skal bibeholdes 
eller ændres. 
En mulig løsning kan være at 7. klasserne bliver på skolen og 8.-9. årgang stadig får lov at 
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gå ud i byen. 
Elevrådet tager det med til deres møde, og det drøftes på lærermøde.  
Tages op igen på skb-mødet i januar. 
 

5. Høringssvar vedr. Børn- og Ungepolitikken 
Høringssvar blev drøftet, men vi vælger ikke at lave høringssvar. 
 

6. Ansættelse af afdelingsleder 
Orientering om processen.  
 

7. Brug af vikar 
Udsat til næste møde i januar. 
 

8. Eventuelt 
 

 
Således opfattet af 
Jesper Bech Madsen 
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